

哥倫比亞華基督教會
教會會員契約

因神的恩典，並以信靠主耶穌基督得以重生，藉著主的寶血稱義，和曾在眾人面前承認此一真道，我們現在嚴肅及興奮地在神和眾弟兄姊妹前契立此約，彼此在基督裏成為一體。

因此，我們決志靠著聖靈之大能，彼此在基督的愛裏行事，為本教會在屬靈的知識、聖潔及恩惠的長進上努力，興旺靈程，竭力保持教會之敬拜、聖禮、教導及真道，並願意固定及喜樂地支持教會的一切聖工。

我們也立志遵行家庭崇拜和保持個人之靈修，以致我們能在主耶穌基督的恩惠和知識上長進，用神的話語教導兒女、並帶領同胞及親友們認識救恩之道。

作為地上的旅客，我們願藉著神的恩典和能力，禁戒一切違反真道之情慾，棄絕所有的惡毒、憤怒、喧嘩和惡言，彼此用恩慈款待，用溫柔的心彼此饒恕、好像神在基督裏饒恕了我們一樣。”

我們願以愛心善待眾弟兄姐妹，彼此代禱，在病患中相助。

我們若遷離本市，必盡快加入該地之地方教會、參與敬拜及事奉。

若在任何時候，我們對教會的憲章及附則有異議，我們仍願意服從教會決定。

若我們的異議不能依照聖經真理來分解（馬太 18:15-17），我們承認教會有權把本人會籍開除。

若在任何時，在整一年內與教會沒有任何聯絡，聚會時缺席，對教會善意之勸勉均充耳不聞時，我們承認教會有權把本人會籍開除。

姓名(填寫): _____

日期: _____

簽署: _____

CHINESE CHRISTIAN CHURCH OF COLUMBIA
CHURCH MEMBERSHIP COVENANT

Having been born again by the grace of God through faith in the Lord Jesus Christ, being justified on the ground of His shed blood, and having confessed my faith before men, I do now, in the presence of God and this assembly, most solemnly and joyfully enter into covenant with one another, as one body in Christ.

I engage, therefore, by the power of the Holy Spirit, to walk together in Christian love, to strive for the advancement of this spiritual advancement of this church in knowledge, holiness and comfort, to promote its spiritual prosperity, to sustain the Christian worship, ordinances, discipline and doctrine, to contribute cheerfully and regularly to the support of the ministry, locally and globally.

I also engage to maintain family and personal devotions, that I may grow in the knowledge and grace of the Lord Jesus Christ, to raise up children according to the Word of God, and to seek the salvation of friends and relatives.

By the grace and power of God, I/we also engage that, as strangers and pilgrims, I will abstain from fleshly lusts which war against the soul, that I will put away all bitterness, wrath, anger, clamor and evil talk. I will seek to be kind to "one another, tender-hearted, forgiving one another, even as God, for Christ's sake, has forgiven us."

I further engage to care for other Christian brothers and sisters in love, to remember them in prayer, and to seek to help them in sickness and distress.

Should I leave this city, I will seek to unite with another body of believers as soon as possible.

If at any time, I find myself out of harmony with the Constitution and By-Laws of this church, I agree to submit my differences to the church.

If I find myself unable to resolve the differences on scriptural grounds (Matthew 18: 15-17), I hereby acknowledge the right of the church to remove my name from its membership roll.

If at any time, I fail to communicate with the church for a period of one year, and make no reply to its communications addressed to me regarding attendance, disorderly conduct, and/or heretical doctrine, I acknowledge the right of the church to remove my name from its membership roll.

Name: _____ Date: _____

Signature: _____